

## 第廿二週 學校聯絡事項

1. 本週六學生商店，請學生帶上coupons.
2. 年刊封面投票，恭喜以下入圍作品，本週六將由全校師生投票選出今年的年刊封面。



3. 誠摯邀請各位家長們加入北郡行政團隊(教務組/學藝組/資訊組)！歡迎熱心校務的家長們與張嘉珮副校長 [chiapei.chang@sdcca-nccs.org](mailto:chiapei.chang@sdcca-nccs.org) 聯絡，讓我們一起為北郡注入新動能，陪伴孩子一起成長！
4. 上學期成績單電子檔已發佈於 Gradelink，開放家長們自行下載 ([Gradelink](#) → Grades → Report Card)
5. **好消息!** 2026北郡文教中心中文暑期班開始報名了!海報[詳細信息](#)及[報名表](#)
6. **2025-26**第二學期社團開始招生了，請踴躍報名。報名連結：[小朋友扯鈴社](#)、[成人太極課](#)。

week	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
北郡社團2025-26	2/21	2/28	3/7	3/14	3/21	3/28	4/11	4/18	4/25	5/2	5/9
小朋友扯鈴社 Chinese Yoyo	✓		✓		✓	✓	✓	✓	✓		
成人太極課 Adult Tai-Chi		✓	✓	✓		✓	✓	✓	✓		

本週六扯鈴社團以及成人太極上課。

## 家長會 PTA 事項：

- 志工機會 → 請透過我們的 [SignUpGenius link](#) 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求，請記得定期查看，以掌握最新的參與方式！

## 近期學校活動：(參考學校[全年行事曆](#))

- 3/14 期中考
- 3/15 (星期日) 1PM-4:50PM 學分班文化課
- 3/21 團體詩詞朗誦比賽
- 3/28 預註冊/學分班/暑期班說明會，歡迎邀請下學年有興趣就讀北郡或暑期班的家長們參加。
- **★** 中文沉浸式暑期科學營 (第一期: 6/8~6/26, 第二期: 6/29-7/17, 招收今秋二年級至六年級學生) 現已開始報名！4/30 前完成報名，**每期、每位學生可享 \$100 早鳥優惠**。詳情請參考[海報](#)並填寫[報名表](#)，名額有限，歡迎大家告訴大家！聯絡電郵:<[SDMandarinCamp@gmail.com](mailto:SDMandarinCamp@gmail.com)>。

## 華語文學習中心(TCML)事項：

- 聯絡電郵:<[SDTCML@sdcca-nccs.org](mailto:SDTCML@sdcca-nccs.org)>
- 臉書不定期更新，歡迎追蹤分享！  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)



## 北郡文教中心(SDCCA Learning Center)事項:

- **好消息!** 2026北郡文教中心中文暑期班開始報名了!海報[詳細信息](#)及[報名表](#)。  
聯絡電郵 <[LC@sdcca-nccs.org](mailto:LC@sdcca-nccs.org)>

## 社區活動:

- [2026年全美中文年僑務委員會海外青年語文研習班](#)。詳情請見網頁。
- 聖地牙哥台美基金會應屆高中(12年級)畢業生獎學金申請資訊, 請按[這裡](#)。
- 中國館中文作文比賽開始報名, 詳情見[報名表](#)。【下載作文格子紙:[初級組](#)、[中級組](#)、[高級組](#)】
- 全美中文學校聯合總會將舉辦[線上多媒體簡報比賽](#), 欲報名者請洽各班老師。  
比賽主題: 如何讓世界看見台灣;比賽日期: 2026年5月3日(星期日)報名截止日:3/31

## 聯絡我們:

✉ 電子信箱(校務): [info@sdcca-nccs.org](mailto:info@sdcca-nccs.org) 家長會: [pta@sdcca-nccs.org](mailto:pta@sdcca-nccs.org)

📘 臉書: [San Diego North County Chinese School](#)

© 各項內容詳情請見[學校網站](#)或[Gradelink School News](#)

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 22: Weekly Bulletin**

1. Student Store this Saturday. Please bring coupons.
2. Yearbook Cover Voting: Congratulations to the following nominated designs! The final cover will be selected through a school-wide vote by students and staff.



3. NCCS sincerely invites parents to join the **Administrative Team** (Academics, Contests, and Database). For more information, please contact the vice principal Chiapei Chang ([chiapei.chang@sdcca-nccs.org](mailto:chiapei.chang@sdcca-nccs.org)). Let's work together to build a better NCCS and grow alongside our children!
4. 1st semester report cards have been published on Gradelink for parents to download. ([Gradelink](#) → Grades → Report Card)
5. **2026 Chinese Summer Program** [Flyer & Information](#) and [Registration Form](#)
6. **Clubs are now open for enrollment for the 2025–26 second semester. Please sign up actively!**  
 Sign up link: [Chinese Yoyo](#)、[Adult Tai Chi](#)

week	20	21	22	23	24	25	26	27	28	29	30
北郡社團2025-26	2/21	2/28	3/7	3/14	3/21	3/28	4/11	4/18	4/25	5/2	5/9
小朋友扯鈴社 Chinese Yoyo	✓		✓		✓	✓	✓	✓	✓		
成人太極課 Adult Tai-Chi		✓	✓	✓		✓	✓	✓	✓		

7. **Chinese Yoyo Club and Adult Tai-Chi** will meet this Saturday.

**PTA Announcement**

- Volunteer Opportunities → Explore current volunteering opportunities through our [SignUpGenius link](#). New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

**Upcoming Events (check [School Calendar](#))**

- 3/14 Midterm exam
- 3/15(Sunday)1PM-4:50PM Credit classes cultural session
- 3/21 Group poetry recital contest.
- 3/28 Pre-registration & Credit class & Summer camp info session. Parents who are interested in the summer camp or enrolling their children in NCCS next school year are welcome to participate.
- **☀ Mandarin Immersion Summer Science Camp** (Session 1: 6/8–6/26; Session 2: 6/29–7/17) for incoming 2nd–6th graders is now open for registration! Register by 4/30 to receive a **\$100 early bird discount per student, per session**. Please see the [flyer](#) for details and submit the [registration form](#) soon. Contact: <[SDMandarinCamp@gmail.com](mailto:SDMandarinCamp@gmail.com)>.

## TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events:

- Please contact: <[SDTCML@sdcca-nccs.org](mailto:SDTCML@sdcca-nccs.org)>
- Follow us on Facebook for updates!  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

## SDCCA Learning Center Events:

- **2026 Chinese Summer Program** [Flyer & Information](#) and [Registration Form](#).  
Contact: <[LC@sdcca-nccs.org](mailto:LC@sdcca-nccs.org)>

## Community Events:

- [2026 OCAC Language Study Program for Compatriot Youth](#). In-Person Program and Online Program available. Visit the website above for details.
- **TAFSD High School Scholarship Application information** — please click [here](#).
- **House of China** Youth Essay Contest. Click here for [info and registration](#).  
Essay writing papers can be downloaded here: [Beginner group](#), [Intermediate group](#), [Advanced group](#).
- NCACLS will be hosting an [online multimedia presentation contest](#), Students who wish to participate, please contact your class teacher. Contest Theme: How to Let the World See Taiwan; Contest Date: May 3, 2026 (Sunday) Registration Deadline: March 31.

## Contact Us:

- Email (NCCS): [info@sdcca-nccs.org](mailto:info@sdcca-nccs.org) PTA: [pta@sdcca-nccs.org](mailto:pta@sdcca-nccs.org)
- Facebook: [San Diego North County Chinese School](#)
- Updated News on [School Website](#) or [Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_